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Írásbeli választ i génylő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
miniszter úrhoz – Nemzeti Erőforrás Minisztérium :

„A parlagfű”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon a legszerényebb becslések szerint is, több mint egymillió ember szenve d
allergiától, melyet a parlagfű okoz.

Kérdezem miniszter urat :

Az Ön minisztériumában kik és milyen hatáskörrel foglalkoznak a parlagú elleni küzdelemmel ?
Ma Magyarországon mennyire tehető azon betegek száma, akik a parlagfű által okozott allergiától
szenvednek? Az ebben szenvedők hány százaléka fordult orvoshoz? (Tudom, hogy ez csak becslé s
tud lenni, de akkor is jó lenne valamilyen adatot látni .)
A parlagfiú ellenei gyógyszeres kezelés mennyiben kerül a gyógyszerkasszának? Mennyit költene k
a betegek erre a nem támogatott gyógyszerekből, gyógyhatású készítményekb ől?
Van-e arra vonatkozó adatuk, hogy ez nemzetgazdaságilag mekkora kiadást, kárt jelent ?

Várom megtisztelő válaszát!

országgyűlési képviselő

Budapest, 2010 . július „

Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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